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متن پرسش

با سلام خدمت استاد عزیز حدیثی از امام صادق (ع) هست که فرموده اند: کسی که عزلت گزیده

است در حصن وارد شده و در حفظ و حراست الهی است پس خوشا به حال کسی که در خلوت و

جلوت تنها باشد. آیا عزلت به معنی دوری گزیدن از اجتماع است ؟ آیا عزلت مد نظر به این معنی

نیست که با همه باشیم و بی همه باشیم. آیا درسته که بخاطر اینکه در ابتدای راه سلوک هستیم باید

درون دخمه ای برویم و بقیه فعالیت های اجتماعی و فرهنگی را مشکلات کاغذبازی و جلسات وقت

گیر و بیفایده و احتیاج به صرف وقت در اموری که سطحی و .... بدانیم؟ ماهم قبول داریم که بعضی از

کارها بخصوص در بسیج بیفایده است ولی ایا می شود به این راحتی بقیه کارهای بسیج را زیر سوال

بردکه چون با تفکرات ما نمیخوره کاغذ بازی ؟ - انکار بسیج و بی احترامی به آن، یا نابخردانه است، یا

خائنانه است. تا وقتی برای این کشور امنیت لازم است تا وقتی که این کشور و این ملت به امنیت

احتیاج دارد. یعنی همیشه، چون همیشه احتیاج به امنیت هست، به نیروی بسیج به انگیزه بسیجی،

به سازماندهی بسیجی و به عشق و ایمان بسیجی احتیاج است. از بیانات مقام معظم رهبری در دیدار

با گروه کثیری از سپاهیان و بسیجیان در مشهد 78/6/10

متن پاسخ

باسمه تعالی؛ علیک السلام عنایت داشته باشید که بسیاری از احادیث که ائمه«علیهمالسلام» به

اصحاب خود توصیه میکردند در زمانی بوده که خلفای بنیامیه و بنیعباس حاکم بودهاند و امامان به

اصحاب توصیه میکردند به نظام حاکم نزدیک نشوند و وظیفهی ما امروز همان توصیههایی است که

حضرت امام«رضوانااللهتعالیعلیه» و مقام معظم رهبری«حفظهاالله» میکنند و همینطور که متوجهاید

بسیج یک نهادی است از نظام اسلامی و هرگز نباید از آن فاصله گرفت و آن را تضعیف کرد. موفق

باشید


